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Verslag PO VWS-CvB

Donderdag 3 september Beatrixhal Utrecht

Aanwezig:

<

i ele zich voor. Bij het RIVM is nu ook de nieuwe[IEG
Dat wordt zij volgt op en is per 1 september gestart.

5.1.2e zal na 15 september ook weer haar functie oppakken als [| EEE
minder voor COVID worden ingezet.

2. N.a.v. de vorige vergadering
e¢ Vrijwel alle kinderen die door het tijdelijk stopzetten van de gehoorscreening ivm de COVID

uitbraak geen gehoorscreening hebben gekregen, zijn alsnog gescreend. Vanuit VWS is een

gesprek geweest met de VNG tav het overdragen van het opdrachtgeverschap van de

gehoorscreening aan de gemeenten. Er was een positieve grondhouding maar er moet nog

verder worden doorgepraat. Er komt nog een nieuw gesprek

eo Actielijst 2020:

23: Datum voor verder bespreking 3 pricritaire onderwerpen komt deze week;

24: Checken of dit gedaan is;

18: dinsdag is er een gesprek met [EESen BE
5: Op een iets later moment houdt [EXE] een presentatie, precieze scope wordt nog

afgestemd;
Acties 25, 22, 17, 7 zijn afgerond of staan op de agenda.

Overige acties blijven staan.

De acties uit 2019 (aansluitenIEE PO) en 2018 laten we vervallen en komen

opnieuw op de agenda als daar iets nieuws over te melden is.

3. Mededelingen
laat weten dat er op 1 oktober een rechtszaak is tav de beperkte vergunningverlening

aan het NKI voor een eiwitbiomarker test bij de darmkanker.

4, Centrumbrede en programma-overstijgende activiteiten

a) Bijeenkomst 15 oktober: Thema Bevolkingsonderzoeken over 10 jaar.

Vanuit VWS zullen de betrokken beleidsmedewerkers en . Niet aanwezig zijn

beleidsmedewerkers van het griepcluster en . Vanuit Cvb zullen in ieder

geval de AH-en, CH en EENaanwezig zijn aangevuld met een aantal codrdinatoren en

adviseurs. De groep zou niet al te groot moeten worden zodat we een goede discussie

kunnen houden.

Het idee is dat zowel VWS als CvB een presentatie/voordracht zullen geven vanuit hun

perspectief tav de BVO’s
, omgeving en wat zij voor ontwikkelingen en dilemma’s we zien.

Deelonderwerpen zijn de prioritaire onderwerpen, de versnellingstrajecten, OG/ON-schap,

mjbp etc. De vorm moet nog verder worden uitgedacht. Dit zal onderwerp zijn op PO 1

oktober.

Ook is het verzoek van VWS bijv iemand vanuit de gedragsunit iets te laten vertellen hoe

mensen reageren op de COVID uitbraak.

b) Vervolg communicatiedialoog
In de bijlage zijn de belangrijkste punten van de dialoog aangegeven. De vraag is hoe we

verder gaan. Kernvraag is hoe communiceer je het populatieperspectief vs het individuele



perspectief. Beide moeten nu terugkomen in de met name foldermaterialen en dat geeft

spanning. Een mogelijke aanpak zou kunnen zijn door verschillende middelen te gebruiken

voor beide perspectieven. De folder meer op populatieniveau, maar verdiepende en meer

op specifieke subdoelgroepen op de websites of via chat oid. zal het e.a. uitwerken en

komt met een voorstel. Hierbij stemt hij ook nog af met over de juridische kant.

(actie 25

RN
Voorte uitwerking aanpak communicatiedilemma populatie vs individueel

perspectief). Dit zullen we dan in het PO volgende keer bespreken en daarna de aanpak met

een aantal externen te bespreken.

Uit de programma’s:

VWS kreeg het signaal vanuit de UMC's dat bij de NIPT er mogelijk te weinig voorraad is van

testmaterialen voor de screening. [EXER is ook op de hoogte. Ook bij BMHK zijn er signalen en

bij BK het evt. verkrijgen van chirurgische mondkapje indien dat nodig zou zijn. VWS vraagt het

e.a. te inventariseren zodat dat verder bij VWS kan worden besproken en eventuele met andere

directies kan worden besproken.

Eind september zullen UVT SMA en Dense afgerond worden.

Tav BK: gaat een journalist van een vandaag een artikel schrijven over de arbeidsproblematiek

bij de BK screening. CvB zal daarin ook met deze journalist praten.

Opdrachtverlening en rapportages:

a) Het offerteverzoek voor de implementatie NIPT zit in de lijn bij VWS

b) Het programma wordt op kleine punten gewijzigd.
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7. \Volgende overleg:

Offertebespreking op het RIVM. De offertes zullen op woensdag 16 september naar VWS

worden gestuurd.

Volgende PO op 1 oktober is digitaal: strategisch onderwerpen: verder uitwerking 15 oktober

Nr Verslag- Actie Wie Wanneer

datum

Acties 2020

26 Sept ‘20 Voorstel uitwerking aanpak communicatiedilemma Oktober

populatie vs individueel perspectief voor PO

Nov.

24 Juli 20 Gesprek aangaan met de UO over hoe aangesloten kan | CvB Aug/sept
worden op Medmij

18 Juni 20 5.1.2e en[EEE bekijken wat er evt Sept

aanvullende geregeld moet worden tav de

vergunningverlening voor BVO BK

17 Juni 20 Terugkoppelen aan SO’s dat ook zij moeten voldoen aan | ikaammet Juni/sept
de WTZA codrdinatoren

5 Maart 20 [EE eeeft een toelichting tijdens een afdelingsoverleg Najaar

PG in mei. 2020

Afgehandeld

25 Juli 20 Afspraken plannen voor offertebespreking 21 september | CvB juli

253 Juli 20 Afspraak plannen voor afronding 3 prioritaire zsm

onderwerpen (JEXIEMMen Evaluatie van de | sr |
versnellingsprojecten EE

22 Juli 20 Vervolg Communicatiedialoog Na 20 juli

2
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z Maart 20 | Organiseren werkbezoek VWS met als onderwerp: Hoe Okt/Nov

zien BVO'’s er over 10jaar uit: datum wordt 15 oktober

Acties 2019

14 5 sept 119 | Bespreken bij welk ro BEaanwezig kan zijn

oie
Januari

(naars PO CvB algemeen)

Acties 2018

19 8 mei 18 | Meerjarig programmeren: wordt door controllers RIVM 2020

en 11 juni | en financiéle mw. VWS besproken. 5.1.2e

De discussie is inmiddels weer opgepakt binnen het

RIVM, we wachten af.


